

Tour code: 8KRSPS

釜光山色

一年四季分明的韩国：
春天、夏天、秋天、冬天各有不同的魅力。

八天六晚 韩国首尔+釜山



行程亮点

- ✓ 观赏一场让您充满欢乐和激情的艺术表演 - 涂鸦秀
- ✓ 畅游大韩民国的第一大城市-首尔 及 第二大城市 - 釜山市
- ✓ 安排内陆航班来回飞往-釜山市
- ✓ 全程入住当地4星酒店
- ✓ 尽心安排地道风味餐
- ✓ 体验乐趣的DIY KIMPA(韩式饭团) + 体验韩服

特色风味餐

- ✓ 马铃薯脊骨锅
- ✓ 烤鱼定食
- ✓ 釜山汤饭
- ✓ 部队火锅
- ✓ 鲍鱼海鲜火锅
- ✓ 春川铁板鸡
- ✓ 石锅拌饭
- ✓ 人参鸡汤
- ✓ 韩方猪脚套餐
- ✓ 韩国烤肉



Visit our website
WWW.ABCHOLIDAY.COM.MY



Contact us
+603 - 2148 0666



第一天 吉隆坡-仁川 机上用餐

从吉隆坡机场集合出发飞往韩国仁川机场。

第二天 仁川-釜山 早餐 / 午餐 / 晚餐 酒店: 釜山TT酒店或同级

抵达仁川机场, 乘搭内陆航班飞往“韩国第二大城市”-釜山

- 甘川洞文化村
- 海东龙宫寺
- 太宗台
- 九曲竹林

- 也被称为釜山的马丘比丘, 以色彩缤纷的街道闻名, 呈阶梯式聚集在一起的房子以巷弄为中心所形成的美丽村落。
- 韩国唯一一座位于海边的寺庙。
- 釜山的一个观光景点, 以美丽的海岸线、壮美的悬崖峭壁和葱绿的森林著名。
- 多部韩国古装剧的拍摄取景地。

第三天 釜山 早餐 / 午餐 / 晚餐 酒店: 釜山TT酒店或同级

- 松岛天空步道
- 新世界百货大楼
- 札嘎其国际市场
- Millac The Market
- APEC世峰楼

- 是目前韩国最长的海上步道, 漫步在上可欣赏清澈的海水, 绝美的海岸线景致吸引不少旅客前来打卡拍美照。
- 曾被载入了吉尼斯世界纪录的世界最大百货商店。
- 是釜山最大的海鲜市场。
- 是2022年才新开幕的釜山景点, 打造出纽约潮流风格新地标, 进驻时尚餐廳、咖啡廳、服飾配件品牌。
- 是为2005年召开的世界各国领导世峰会而建, 国内外媒体评价为历届世峰会最美的会场。

第四天 釜山-金浦-水原 早餐 / 午餐 / 晚餐 酒店: 普米尔酒店四星酒店或同级

- 海云台沙滩
- 海云台蓝线公园
- 午餐后, 从釜山~乘坐国内航班飞返-首尔金浦。
- 水原华城

- 这里最出名沙滩和美丽的海岸线, 可谓是釜山具有代表性的观光地。
- (含单程海岸列车) 是国际观光城市釜山海云台观光特区的核心观光设施之一。
- 是韩国京畿道水原市中央的一座堡垒, 也是经典韩剧大长今的拍摄地。

第五天 水原-江原道-首尔 早餐 / 午餐 / 晚餐 酒店: 首尔伯努伊四星酒店或同级

- 三岳山湖水 (含缆车)
- 邵阳江天空步道
- 首尔塔 (不登塔)
- 北村韩屋村
- 紫菜馆 (体验 DIY 饭团 + 韩服)

- 全长3.61公里, 是现在韩国最长的缆车, 一年四季都是不同景色。
- 位于韩国江原道春川市的邵阳江Sky Walk 是建于衣岩湖上的湖水展望设施, 是韩国国内最长的玻璃桥。
- 称为首尔塔或南山塔, 是首尔有名的地标性建筑。
- 有许多古老的韩屋, 其中一些已经改造成了咖啡馆、餐厅和精品店, 为游客提供了一个独特的购物和用餐体验。

第六天 首尔 早餐 / 午餐 / - 酒店: 首尔伯努伊四星酒店或同级

- 景福宫
- 青瓦台 (外观)
- 7017公园
- 光藏市场

- 此宫建于1394年朝鲜李朝时代, 有五百余年历史。
- 曾是韩国总统的官邸。
- 是一条穿梭在城市中的空中花园步行道。
- 位于东大门附近的百年韩国传统综合市场。

第七天 首尔 早餐 / 午餐 / - 酒店: 首尔伯努伊四星酒店或同级

-人参公卖局, 化妆品免税店, 护肝宝专卖店

- 明洞
- 涂鸦秀

- 位于首尔中区, 是韩国代表性的购物街。
- 观赏一场让您充满欢乐和激情的艺术表演。

第八天 首尔-吉隆坡 早餐 / 机上用餐

早餐后, 自由活动送往仁川国际机场。首尔仁川 飞往 吉隆坡。

航班详情 Flight Detail:

出发日期 Departure Date:

团费 Tour Fare

大人 Adult

小孩占床 CWB

小孩不占 CNB

单房差 Single Supp.

Tour code: 8KRSPS

FLY TO BUSAN

8 Days 6 Nights Korea Seoul + Busan
+ Return Domestic Flight



Highlight:

- ✓ Enjoy THE PAINTER - It's a artistic performance show with comedy, energetic dancing, music and creative art.
- ✓ Included : return Domestic Flight to -Busan
- ✓ Visit the largest city in the Republic of Korea = Seoul
- ✓ and the second largest city = Busan
- ✓ Experience DIY KIMPA program + Korean Hanbok
- ✓ Stay local 4 star hotel
- ✓ Discover the flavors of korea cuisine

Taste

- ✓ Pork Backbone and Potato Stew
- ✓ Hanjeongsik
- ✓ Busan Dwaengi gukbap
- ✓ Korean Budae Jjigae
- ✓ Seafood steamboat with Abalone
- ✓ Chuncheon Sizzling Chicken
- ✓ Bibimbap
- ✓ Ginseng Chicken Soup
- ✓ Korean Jokbal
- ✓ BBQ all u can eat



Visit our website
WWW.ABCHOLIDAY.COM.MY



Contact us
+603 - 2148 0666



Day 1 Kuala Lumpur- Incheon

Meal on board

Assemble at Kuala Lumpur International Airport.
Departure flight to Korea- Incheon Airport.

Day 2 Incheon - Busan

Breakfast / Lunch / Dinner
Hotel : BusanTT Hotel or SML

Arrival incheon airport , domestic flight to -Busan

- Gamcheon Culture Village • Is formed by houses built in form staircase-fashion on the foothills of a coastal mountain, this village the nickname of "Machu Picchu of Busan."
- Haedong Yonggungsa Temple • Located temple at the eastern coast of Busan.
- Taejongdae Park • is a natural park on the southernmost point of busan.
- Ahopsan Forest • literally meaning "Nine Mountain Forest", is a bamboo forest in Busan.

Day 3 Busan

Breakfast / Lunch / Dinner
Hotel : BusanTT Hotel or SML

- Songdo Skywalk • is an exciting and popular structure in Busan.
- Shinsegae Centum City • It is the proud landmark of Busan and a world-class shopping center.
- Jagalchi Market • Located at the seaside road in Busan. is Korea's largest seafood market,
- Millac The Market • Is a popular Gwangan food market and contemporary cultural landmark.
- Nurimaru APEC • the venue for the 2005 APEC Summit. Since then, it has been used as a memorial hall and a conference center.

Day 4 Busan - Gimpo-Suwon

Breakfast / Lunch / Dinner
Hotel :The Prumir Hotel or SML

- Haeundae Beach • is the most famous beach in Busan.
 - Haeundae Blue Line Park • (include one-way coastal train), a must-visit hotspot in Busan.
- After lunch, transfer to airport for domestic flight back to Seoul-Gimpo.
- Hwaseong Fortress • It is a new city built in the late Joseon Dynasty. The wall is 5,700 meters long.

Day 5 Suwon-Gangwon- Seoul

Breakfast / Lunch / Dinner
Hotel: Bernouli hotel or SML

- Samaksan Mountain • You can enjoy the lake view by cable car.
- Soyanggang Skywalk • The longest sky walk in Korea with the 156m-long transparent-glassed floor.
- The N Seoul Tower • Also known as Namsan Tower , It is a famous landmark building in Seoul.
- Bukchon Hanok Village • Visitors can embrace the beauty of traditional Korean houses.
- Seaweed Museum (Experience DIY Kimpa + Hanbok)

Day 6 Seoul

Breakfast / Lunch / -
Hotel: Bernouli hotel or SML

- Gyeongbokgung Palace • Constructed in 1394 by King Taejo, the first king and the founder of the Joseon dynasty .Has history more than 500years.
- Cheongwadae (Outside view) • Is a public park that formerly served as the presidential residence and the diplomatic reception halls of South Korea from 1948 to 2022.
- Seoullo 7017 • Known as the Seoul Skygarden ,built atop a former highway overpass.
- Gwangjang Market • is a traditional street market in Seoul, South Korea.

Day 7 Seoul

Breakfast / Lunch / -
Hotel: Bernouli hotel or SML

- Ginseng Outlet , Cosmetics duty free Shop , Dietary Supplement outlet .
- Myeong-dong street • is located in the central district of Seoul, it is a representative shopping street in Korea.
- The Painter Show • It's an artistic performance show with comedy, energetic dancing, music and creative art.

Day 8 Seoul- Kuala Lumpur

Breakfast / Meal On Board

After breakfast ~ Free at Leisure ~Transfer to airport for your departure flight return to Kuala Lumpur. Home sweet home~~

航班详情 Flight Detail :

出发日期 Departure Date:

团费 Tour Fare

大人 Adult

小孩占床 CWB

小孩不占 CNB

单房差 Single Supp.